
Protokół nr XVI/2025 
sesji Rady Gminy Jedlińsk 

odbytej w Sali Konferencyjnej 
Urzędu Gminy w Jedlińsku 

w dniu 30.06.2025r. 
 
Ad. 1. Obrady XVI sesji Rady Gminy w Jedlińsku otworzył o godz. 15:38  Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Robert Rędzia i przywitał Radnych, Radnego powiatowego, Wójta 
Gminy Pana Kamila Dziewierza, Zastępcę Wójta Gminy Pana Krzysztofa Solę, Skarbnik 
Gminy Panią Ilonę Starzyńską oraz Radcę Prawną Panią Sylwię Dąbrowską. 
Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Na sesji 
obecni byli radni według listy obecności, która została dołączona do materiałów z sesji. 
(Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). Radni nieobecni: Justyna Dryja, 
Agnieszka Maj. 
     
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad sesji.                                                                                                         

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji.  

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, ewentualne informacje Przewodniczących stałych komisji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.    

6. Wystąpienie przybyłych gości.                                                            

7. Podjęcia uchwał: 

A. w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt nr 1, 

B. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis  

na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy na terenie 

gminy Jedlińsk – projekt nr 2, 

C. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad poboru opłaty 

targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso – projekt nr 3,  

D. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – projekt nr 4, 

E. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 5, 

F. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2025-2033 – 

projekt nr 6.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Jedlińsk.   

 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady Pan Robert Rędzia złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad 
o projekty uchwały nr 7 w sprawie  przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 
  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozszerzenie porządku obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto zmianę porządku 
obrad.  



 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Elżbieta Łoboda (ZA), Maciej 
Makulski (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Robert Rędzia (ZA), 
Lidia Żurowska (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Iwona Filozof 
(ZA), Grzegorz Gut (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Grzegorz Podgórzec 
(ZA).  
 
Przewodniczący odczytał rozszerzony porządek obrad. Zapytał Radnych o uwagi 
do proponowanego porządku obrad. Brak uwag.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt porządku obrad. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto porządek obrad.  
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Tomasz Plewiński (ZA), Barbara 
Kołodziejska (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Maciej Makulski (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), 
Marcin Drewnowski (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Robert Rędzia 
(ZA), Ewa Ofiara (ZA), Grzegorz Podgórzec (ZA), Iwona Filozof (ZA), Anna Rodak-Broda 
(ZA).  
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad sesji.                                                                                                         

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji.  

4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym, ewentualne informacje Przewodniczących stałych komisji.  

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej.    

6. Wystąpienie przybyłych gości.                                                            

7. Podjęcia uchwał: 

A. w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt nr 1, 

B. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de minimis  

na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy na terenie 

gminy Jedlińsk – projekt nr 2, 

C. zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad poboru opłaty 

targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso – projekt nr 3,  

D. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego – projekt nr 4, 

E. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok – projekt nr 5, 

F. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2025-2033 – 

projekt nr 6, 

G. w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi – projekt nr 7.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XVI Sesji Rady Gminy Jedlińsk.   

 
 
 
 



Ad.3. Przyjęcie protokołu z XV Sesji. 
 
Ad.3A. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto protokół z XV 
Sesji. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Maciej Makulski (ZA), Grzegorz 
Gut (ZA), Iwona Filozof (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Grzegorz 
Podgórzec (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Mateusz 
Kucharczyk (ZA), Robert Rędzia (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Lidia 
Żurowska (ZA).  
 
Ad.4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym, ewentualnie informacje Przewodniczących stałych 
komisji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Robert Rędzia przedstawił pisma, które wpłynęły 
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym i sposobach ich załatwienia oraz przedstawił 
podstawowe informacje z zakresu pracy Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Tomasz Plewiński 
poinformował, że komisja obradowała 27 maja 2025 roku. Przedmiotem posiedzenia 
komisji była petycja rodziców uczniów klas VII Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  
w Jedlińsku w sprawie niełączenia obecnych klas VII w ZSP w Jedlińsku. Przewodniczący 
komisji wskazał, że po przeanalizowaniu treści petycji, wyjaśnień udzielonych przez 
zaproszonych gości oraz argumentów członków komisji, komisja wydała pozytywną 
opinię w sprawie przedmiotowej petycji. Udział w głosowaniu przedstawiał się 
następująco: czterech członków komisji za,  1 osoba się wstrzymała oraz 1 była 
przeciwna. 

 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Pan Marcin 
Drewnowski poinformował, że komisja obradowała w dniu 02 czerwca 2025r. 
Przedmiotem posiedzenia komisji było zapoznanie się z dokumentacją i zajęcie 
stanowiska w sprawie inwestycji w miejscowości Klwaty działki ewid. nr 583/1  
i 583/2. Przewodniczący komisji przedstawił przebieg posiedzenia komisji oraz 
wskazał, że komisja po zapoznaniu się z wyjaśnieniami nie zajęła stanowiska  
w przedmiotowej sprawie.  
 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej Pani Ewa Ofiara poinformowała, że 

komisja obradowała w dniu 30 czerwca 2025r. wspólnie z Komisją Budżetu i Finansów, 

a przedmiotem posiedzenia komisji była analiza dotycząca finasowania podwyżek 

wynagrodzeń nauczycieli w 2024r. Przewodnicząca komisji przedstawiła zwięzłe 

sprawozdanie z przebiegu komisji jak również wskazała jak ważna jest oświata  

w gminie.  

 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Pani Lidia Żurowska poinformowała, 
że komisja obradowała 30 czerwca 2025r. wspólnie z Komisją Polityki Społecznej,  
a zadaniem posiedzenia komisji była analiza dotycząca finasowania podwyżek 
wynagrodzeń nauczycieli w 2024r. oraz  zaopiniowanie projektów uchwał w zakresie 
tematycznym komisji. Projekty uchwał zostały zaopiniowane jednogłośnie pozytywnie.  



Ad.5.  Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Robert Rędzia oddał głos Wójtowi Gminy, który 
przedstawił najważniejsze informacje, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 
Należą do nich: 

• realizacja na bieżąco inwestycji z funduszu sołeckiego, 
• rozpoczęcie koszenia poboczy dróg przez ZGK Jedlińsk, 
• realizacja na bieżąco wycinki zadrzewień przez ZGK Jedlińsk,  
• utwardzenie dróg na terenie gminy, 
• ukończenie prac związanych z oświetleniem ul. Spokojnej we Wsoli, 
• wydanie odmownej decyzji dla krematorium we Wsoli, 
• rozpoczęcie prac remontowych w ZSP w Jedlińsku, 
• dofinansowanie dla PSP w Starych Zawadach w kwocie ok. 2 400 000 zł na 

termomodernizację, 
 

 Na zakończenie swojego wystąpienia Wójt Gminy Kamil Dziewierz zdementował 
plotki dotyczące zamykania szkół na terenie gminy i przekształcanie ich w centra 
integracyjne dla uchodźców, jak również w sprawie jego nieobecności w miesiącu 
czerwcu i pomówień w tej sprawie.  
 
Ad.6. Wystąpienie przybyłych gości. 
 
W obradach sesji uczestniczył Radny powiatowy Pan Roman Wójcik który przedstawił 
następujące informacje w zakresie: 

• remontu drogi powiatowej Jedlińsk-Stare Zawady-Urbanów, 
• koszenia poboczy przez powiat. 

 
Pan Roman Wójcik wyjaśnił także, że zgłaszane interwencje mieszkańców są na bieżąco 
realizowane.  
Z pytaniami dotyczącymi remontu drogi powiatowej w miejscowości Jedlanka zwrócił 
się Pan Piotr Potrzebowski mieszkaniec Jedlanki oraz w zakresie drogi Ludwików – 
Stary Kobylnik sołtys sołectwa Ludwików. W odpowiedzi Pan Roman Wójcik udzielił 
szczegółowych wyjaśnień. 

 
Ad.7. Podjęcia uchwał 
 
Ad 7A. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad projektem 
nr 1 w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt nr 1 i poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto Uchwałę nr  
XVI/27/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Maciej Makulski (ZA), Elżbieta 
Łoboda (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Robert Rędzia (ZA), 
Barbara Kołodziejska (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Iwona Filozof (ZA), Marcin 
Drewnowski (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Grzegorz Podgórzec (ZA), 
Ewa Ofiara (ZA). 



Ad. 7B. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 2 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach pomocy de 
minimis  na wspieranie nowych inwestycji i tworzenie nowych miejsc pracy na terenie 
gminy Jedlińsk. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 9 głosami za, 4 głosami wstrzymującymi się 
przyjęto Uchwałę nr XVI/28/2025 w sprawie zwolnień od podatku od 
nieruchomości w ramach pomocy de minimis  na wspieranie nowych inwestycji  
i tworzenie nowych miejsc pracy na terenie gminy Jedlińsk. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Marcin Drewnowski (ZA), Iwona 
Filozof (ZA), Maciej Makulski (WSTRZYMAŁ SIĘ), Elżbieta Łoboda (WSTRZYMAŁA SIĘ), 
Tomasz Plewiński (ZA), Anna Rodak-Broda (WSTRZMAŁA SIĘ), Robert Rędzia (ZA), 
Barbara Kołodziejska (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Ewa Ofiara 
(ZA), Grzegorz Gut (ZA), Grzegorz Podgórzec (WSTRZYMAŁ SIĘ). 
 
Ad.7C. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad projektem 
nr 3 zmieniającym uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad poboru opłaty 
targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso.   
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt nr 3 i poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto Uchwałę nr  
XVI/29/2025 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek, zasad 
poboru opłaty targowej oraz określenia inkasenta opłaty targowej i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso.   
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Marcin Drewnowski (ZA), 
Tomasz Plewiński (ZA), Maciej Makulski (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), Mateusz 
Kucharczyk (ZA), Grzegorz Podgórzec (ZA), Iwona Filozof (ZA), Barbara Kołodziejska 
(ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Robert Rędzia (ZA), Ewa Ofiara 
(ZA), Grzegorz Gut (ZA). 
 
Ad.7D. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 4 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Ilona Starzyńska, która szczegółowo omówiła zadania 
na które zostaną przeznaczone środki z zaciągniętego kredytu jak również wskazała, że 
spłata rat kredytu będzie od 2030r., a odsetki będą spłacane od chwili uruchomienia 
kredytu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 9 głosami za, 4 głosami przeciw przyjęto 
Uchwałę nr XVI/30/2025 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Barbara Kołodziejska (ZA), 
Maciej Makulski (PRZECIW), Tomasz Plewiński (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Iwona 



Filozof (ZA), Robert Rędzia (ZA), Mateusz Kucharczyk (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Ewa 
Ofiara (ZA), Grzegorz Gut (ZA), Elżbieta Łoboda (PRZECIW), Anna Rodak-Broda 
(PRZECIW), Grzegorz Podgórzec (PRZECIW). 
 
Ad.7E. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad projektem 
nr 5 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Ilona Starzyńska, która szczegółowo omówiła 
wszystkie zmiany w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Jedlińsk na lata 2025 – 2033 oraz w uchwale w sprawie wprowadzenia zmian  
w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 9 głosami za, 3 głosami przeciw, 1 głosem 
wstrzymującym się przyjęto Uchwałę nr XVI/32/2025 w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Maciej Makulski (PRZECIW), 
Grzegorz Gut (ZA), Tomasz Plewiński (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Mateusz 
Kucharczyk (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Robert Rędzia (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), 
Ewa Ofiara (ZA), Elżbieta Łoboda (PRZECIW), Grzegorz Podgórzec (WSTRZYMAŁ SIĘ), 
Iwona Filozof (ZA), Anna Rodak-Broda (PRZECIW).  
 
Ad. 7F. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 6 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 
2025 – 2033.   
 
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 9 głosami za,  3 głosami przeciw, 1 głosem 
wstrzymującym się przyjęto Uchwałę nr XVI/31/2025 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2025 – 2033. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Tomasz Plewiński (ZA), Barbara 
Kołodziejska (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Maciej Makulski (PRZECIW), Grzegorz Gut 
(ZA), Iwona Filozof (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Robert Rędzia (ZA), Mateusz Kucharczyk 
(ZA), Ewa Ofiara (ZA), Grzegorz Podgórzec (WSTRZYMAŁ SIĘ), Elżbieta Łoboda 
(PRZECIW), Anna Rodak-Broda (PRZECIW).  
 
Ad. 7G. Przewodniczący Rady Gminy Jedlińsk przystąpił do procedowania nad 
projektem nr 7 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt nr 7 i poprosił Radę o głosowanie. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. 13 głosami za przyjęto Uchwałę 
nr XVI/33/2025 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi. 
 
Udział w głosowaniu przedstawiał się następująco: Tomasz Plewiński (ZA), Mateusz 
Kucharczyk (ZA), Marcin Drewnowski (ZA), Barbara Kołodziejska (ZA), Robert Rędzia 



(ZA), Maciej Makulski (ZA), Iwona Filozof (ZA), Ewa Ofiara (ZA), Elżbieta Łoboda (ZA), 
Grzegorz Gut (ZA), Lidia Żurowska (ZA), Anna Rodak-Broda (ZA), Grzegorz Podgórzec 
(ZA). 
 
Ad.8. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Robert Rędzia złożył podziękowania dla Pana 
Krzysztofa Sułka za organizację imprezy charytatywnej pn. Jadar Family Drift oraz 
wszystkim osobom w to zaangażowanym.  Poinformował również o pielgrzymce 
rowerowej na Jasną Górę w dniach 2-4.07.2025r. oraz podziękował za frekwencję  
w wyborach prezydenckich.    
 
O godz. 17:17 salę obrad opuściła Radna Anna Rodak-Broda. 
 
Radny Grzegorz Podgórzec zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy odnoście planu 
ogólnego gminy. Szczegółowych wyjaśnień udzielił Wójt Gminy Jedlińsk Pan Kamil 
Dziewierz.  
 
Radna Ewa Ofiara podziękowała Zastępcy Wójta Gminy za remont altany w Bierwcach 
jak również wskazała jakie prace powinny być jeszcze wykonane.   
 
Radny Marcin Drewnowski zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy o odbiór eternitu 
oraz podziękował za parkingi przy stacjach PKP w Bierwieckiej Woli oraz Kruszynie.  
 
Radny Mateusz Kucharczyk zwrócił się z pytaniem do Wójta Gminy kto odpowiada za 
drogi serwisowe obwodnicy Radomia. Szczegółowych wyjaśnień udzielił Wójt Gminy 
Jedlińsk Pan Kamil Dziewierz.  
 
Radny Marcin Drewnowski zwrócił się z prośbą do Wójta Gminy odnoście oznakowania 
zjazdów z obwodnicy Radomia, które będą wskazywały zjazd w kierunku Jedlińska.  
 
Mieszkanka gminy Pani Małgorzata Romanowska również wstąpiła z prośbą  
o oznakowanie zjazdów z obwodnicy w kierunku Jedlińska oraz poprosiła o możliwość 
wyznaczenia pasa do skrętu w prawo w kierunku Jedlińska dla osób jadących  
w Radomia.   
 
Ad.9. Przewodniczący Robert Rędzia o godzinie 17:48 zamknął obrady XVI sesji Rady 
Gminy.  

 
 
Obradom Przewodniczył 

            Przewodniczący Rady Gminy 
            Robert Rędzia 

 Protokołowała: 
 Wioleta Siwiarek  
 
 


